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SLOVENSKO: Nikým nevolené „konzílium odborníkov“ pripravilo na leto množstvo obmedzení pre
cestovanie a zároveň tvrdú diskrimináciu neočkovaných.

Takéto kroky sú absolútne nepochopiteľné, nakoľko v súčasnosti má Slovensko jednoznačne najnižšie
čísla „nových prípadov covidu“. Denne pribudne asi 25 pozitívnych z PCR testov. Mainstreamové
média napriek tomu píšu titulky: „Delta variant na Slovensku naberá na sile“ alebo „na
Slovensku začala tretia vlna pandémie koronavírusu.“

Toto sprísňovanie opatrení oficiálne zdôvodňujú obavou zo šírenia tzv. „Delta variantu“
koronavírusu, ktorý sa momentálne údajne šíri vo Veľkej Británii a Portugalsku. Vo Veľkej Británie
má tento variant smrtnosť 10-násobne nižšiu než pôvodný Alfa variant. Sami odborníci z konzília
priznávajú, že Delta variant má príznaky v podstate ako bežná nádcha. Šialené, už sa máme báť aj
„smrteľnej“ nádchy! Takže, takáto panika absolútne nie je na mieste! Skutočným dôvodom tohto
úbohého strašenia nikým nevoleného konzília odborníkov je, že sa snažia zvrátiť očkovacie fiasko.

Čakáreň je takmer prázdna a zaočkovaných oboma dávkami je len zhruba 35% obyvateľov Slovenska.
No a keďže nevedia do očkovania prinútiť zvyšných 65% triezvo uvažujúcich ľudí, tak sa podujali na
tento zavrhnutiahodný nátlak a vydieranie.

Preto sa nemožno čudovať, že nespokojní občania sa zhromažďujú pre domami Krčméryho,
Jarčušku, Prokopovej, Mikasa a vyjadrujú svoju nespokojnosť.

„Farma lobisti ako Krčméry, Jarčuška, Kalavská a ľudia blízki jej mužovi v ŠÚKL, na
Slovensku idú porušovať vedu, medzinárodne vedecké dohovory a diskriminovať občanov
vrátane tých, čo COVID prekonali. Práve tí sú najlepšie chránení voči aj novým mutáciám, nie
očkovaní ako nám tieto bábky farma firiem a zapredaní zločinci chcú nahovoriť. Čakali sme tvrdú
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farmalobistickú agentu, ale že si dovolia obchádzať aj medzinárodne dohovory, to už je vrchol.
Otázne je, čo teraz s nimi. Mal by niekto záujem protestovať pred domami týchto farmalobistov, s
plagátom – Bábky farma firiem odstúpte? Poprípade je na zváženie hromadné trestné oznámenie s
dokladovaním ich financovania v minulosti farma firmami a pre vysoké riziko podozrenia z korupcie,
porušovania základných ľudských, medzinárodných práv a neakceptáciu vedeckého poznania. Táto
farmaceutická mafia v rámci svojich narcistických pohnútok a deviantných predstáv o svojej
výnimočnosti neberie ohľad na nikoho, len na tých, ktorí ich platia… Ako jediný krok, prečo toto
robia, je získanie ďalších ľudí na očkovanie. Vakcíny im stoja v skladoch a hlad po
peniazoch stále rastie,“ kolujú internetom výzvy na protestné zhromaždenia.

Viacero politikov tento týždeň prostredníctvom sociálnych sietí ostro skritizovalo
aktivistov, ktorí organizujú protestné zhromaždenia pred obydliami slovenských lekárov
vystupujúcich v médiách v prospech vakcinácie.

Podľa poslanca vládneho hnutia OĽaNO Petra Kremského na odborníkov netreba hľadieť ako na
nepriateľov: „Rešpektujem každého právo vyjadriť svoj názor a to aj formou demonštrácie,
ale ísť protestovať pred dom známych lekárov celkom preráža dno a dupľom ak do toho
zaťahujú ešte aj ich rodiny,“ myslí si.

„Skúsme prosím na druhých hľadieť nie ako na nepriateľa, nech je jeho názor akýkoľvek.
Takýmto spôsobom naozaj nič nedosiahneme,“ komentoval nahnevaných protestujúcich
poslanec Kremský.

Bývalý minister obrany Galko bol vo vyjadrení ešte otvorenejší.

„Rovnako sa treba správať k tým, čo prídu akože „protestovať“ pred domy lekárov a
vykrikujú tam niečo o šibenici a smrti, to je už úplne cez čiaru. To totiž nie je sloboda slova
a prejavenie názoru, to sú trestné činy.“ Galko doplnil, že podľa neho by mali OČTK konať ex
offo. „Ak nekonajú, odporúčam dotknutým nekompromisne dávať trestné oznámenia a tieto
informácie zároveň zverejňovať.“

Súhlasí s tým aj ďalší exminister Juraj Draxler: „Radikálni antivaxeri začali robiť úplne
neprístojné veci. Idú pred dom Krčméryho či Jarčušku a tam bliakajú z megafónu.
Doktorom sa vyhrážajú podrezaním krku a podobne. Je to úplne úbohé a čisto podlé, zvlášť
pri tom, ako do toho zaťahujú aj rodiny tých ľudí.“

Veronika Remišová (Za ľudí) vyzvala protestujúcich, aby rešpektovali súkromie ľudí, ktorí počas
pandémie pracovali pre svojich spoluobčanov.

„Protestovať má právo samozrejme každý – keď chcú títo občania protestovať, nech
protestujú pred úradom vlády, alebo na iných verejných priestranstvách. Ale nech dajú
pokoj rodinám vedcov a odborníkov, ktorí dlhé mesiace robili všetko preto, aby ochránili
ľudí pred následkami pandémie,“ uviedla v statuse. Dodala, že konanie, ktoré obťažuje a útočí na
našich lekárov a vedcov je „zvrátené“.

Europoslankyňa Monika Beňová rovnako odsúdila konanie protestujúcich. Dodala, že nikto nikoho
nenúti očkovať sa.

„Je to o individuálnej zodpovednosti každého jednotlivca, aj keď je potrebné dodať, že
lockdown bude mať dopad celospoločenský, nehovoriac a zbytočných úmrtiach. Neviem
celkom presne, prečo sa toto udialo akurát v našej krajine, kde žijú inak väčšinou rozumní
a zodpovední ľudia.“



SaS vyhlásila, že útoky na lekárov a vedcov sú neakceptovateľné. Strana plne stojí za všetkými,
ktorí aktívne propagujú očkovanie. „Je za čiarou, aby opozícia a konšpiračné weby neustále
živili spochybňovanie lekárov a epidemiológov,“ uviedla Jana Bittó Cigániková. „Sociálne siete
sú pohltené nenávisťou a agresivitou. Rešpekt voči odborníkov ide ruka v ruke s dôverou
v demokratické inštitúcie. V demokratickej spoločnosti je neakceptovateľné, aby
vyjadrovanie nesúhlasného stanoviska bolo súčasťou osobných útokov. Aj preto vyzývame
verejnosť, ale aj predstaviteľov všetkých demokratických parlamentných strán, aby odsúdili
podobné prejavy verbálnej agresie, ktoré môžu v konečnom dôsledku prerásť až do
fyzického násilia,“ dodala.

„Je nesmierne dôležité, aby od nás vedci počuli slovo ďakujem a nie len neustále
spochybňovanie a urážanie. Roky výskumu a práce, ktorú odvádzajú na Slovensku, hovoria
jasne v prospech nich. Aj preto verím všetkým vedcom a lekárom, ktorí podporujú
očkovanie,“ doplnil minister školstva Branislav Gröhling.

Tieto útoky odsúdil aj premiér Eduard Heger. Vyzýva prokuratúru, aby v súvislosti s týmito
agresormi dávala pozor.

„Agresívne ataky na odborníkov sú hlboko neetické a považujem ich za neprípustné. Musím
zároveň vyzvať prokuratúru a policajné zložky, aby pozorne sledovali tieto aktivity a
dôrazne zasiahli v prípadoch, ak si to bude situácia vyžadovať,“ povedal premiér. Dodal, že aj
keď s odborníkmi títo ľudia niekedy nesúhlasia, mali by ich rešpektovať. Pracujú totiž najmä v záujme
ochrany zdravia a života obyvateľov Slovenska.

K protestom sa vyjadril aj minister zdravotníctva Vladimír Lengvarský. Povedal, že ich bude
monitorovať polícia. Ministerka investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie požiadala
demonštrantov, aby rešpektovali súkromie odborníkov.

Polícia SR zverejnila svoje stanovisko.

Polícia monitorovala dva protesty antivaxerov, ktoré sa minulý týždeň konali pred domami
lekárov v Bratislave, nezaznamenala však „žiadny prípad narušenia verejného poriadku,
páchania priestupku ani trestného činu“.

Tak o čom horeuvedení politici hovoria?
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